



Un assemblage original pour une cuvée fruitée et gourmande. Profitons en, c'est la tournée des grands ducs !

An original blend for a fruity and gourmet cuvée. Let's enjoy it, it is the great dukes' tour!



Terroir

Cailloutis argilo calcaire.

Cépages

Cinsault 50% Cabernet Sauvignon 50%

Rendements

40 hl/ha

Vinification

Egrappage, foulage et vinification traditionnelle avec une cuvaison d'environ 15 jours avec des températures maîtrisées (23°C).

Dégustation

Robe rouge légère. Nez élégant et complexe aux notes de cassis et de garrigue. Bouche expressive fruitée et gourmande, avec beaucoup de sucrosité. Fin de bouche élégante. Belle longueur et tanins très doux.

Conseils

Servir à 16°C sur viandes rôties, viandes blanches, salades composées, fromages à pâte molle.

Divers

Bourgogne Caractère - 750 ml
Cartons de 6 bouteilles debout
630 bouteilles / pal EURO

Soil

Gravel limestone-clay soil.

Grape varieties

Cinsault 50% Cabernet Sauvignon 50%

Yield

40 hl/ha

Winemaking

Destemming, crushing and traditional vinification with around 15 days of vatting at controlled temperatures (23°C).

Tasting

Light red color. Elegant and complex nose of blackcurrant and scrubland. Expressive fruit driven and tasty mouthfeel with a sugar taste. Elegant and long finish. Very smooth tannins.

Advice

Serve at 16°C on roasted meats, white meats, mixed salads and creamy cheeses.

Other

*Character Burgundy shape - 750ml
Boxes of 6 upright bottles
630 bottles on EURO pallet*

[DOWNLOAD PHOTO HD](#)

